

Referat fra styremøte i Torpa IL 16.11.22

Tilstede: Eli Vogt Godager (ref), Linda Tveit Berge, Kristin Buflaten Lyshaug, Øistein Sørensen, Maren Bergseng Øistad, Trude Fossum, Aina Haugen Lykkja, Knut Lium

Ikke alle var tilstede ved alle saker

Dagsorden:

1. Økonomistatus
2. Årsmøte 2023
3. Lysløyppa – utbedringer og deling av utgifter med Torpa Ski
4. Fotball – samarbeid VTUL
5. Håndball – «åpen kveld» 21.11.22
6. Status alle undergrupper
7. Hallen – erfaringer høsten 2022
8. Trenerattester – politiattester
9. Byttemarked sportsutstyr
10. Søknader om midler «hist og her»
11. Utstyr utenfor svømmehallen
12. Lue – Torpa IL

1. Økonomistatus

Fremdeles solid økonomi i laget. Ikke vært spesielle utgifter siste tida. Men vi må være våkne, særlig med tanke på leie av hallen. Vi må betale for den tida vi har bestilt og fått tildelt, uavhengig av om den brukes eller ikke. Dette krever at vi er «edruelige» når vi søker om halltid.

2. Årsmøte 2023

Årsmøte skal gjennomføres innen utgangen av mars. Det etableres allerede nå kontakt med valgkomiteen, slik at de kan komme i gang med sitt arbeid tidlig. Det er mange både i hovedstyret og styrer i undergruppene som er på valg. Linda og Eli tar kontakt med valgkomiteen med sikte på et møte før årsskiftet.

3. Lysløyppa og deling av utgifter med Torpa Ski

En ny bolig har kommet opp på Elveromsfeltet. Tomta ligger helt inntil lysløyppa og det har blitt satt opp en støttemur mot en skråning opp mot lysløyppa. Dette gjør at lysløyppa har fått en farlig utforkjøring som må utbedres. Det er henta inn tilbud fra Synnfjell Maskin på gravearbeidene. Dette vil beløpe seg på inntil kr. 30.000,- + mva. Det er også nødvendig å flytte en lysstolpe og legge ny kabel til denne. Utgiftene til dette vil beløpe seg til ca kr 10.000,- + mva.

Totale utgifter kr 40.000,- + mva, dvs totalt kr 50.000,- ink mva.

Styret vedtar at arbeidet igangsettes så fort som mulig. Hvis det ikke er mulig å gjøre nå pga snøfall, skal det settes opp tydelige markeringer for å unngå uhell.

I tillegg sendes et brev til Nordre Land kommune der vi ber om at de tar hensyn til lysløypa ved senere behandling av byggesøknader på feltet.

Deling av utgifter med Torpa Ski

Torpa IL bærer alle utgiftene for vedlikehold av lysløypa, samt alle utgiftene til strøm. Laget bidrar også med en betydelig årlig sum til Torpa Løypelag for kjøring av løypa. Det er ønskelig at Torpa Ski bidrar inn til Torpa IL for sin bruk av løypa. Kristin B.L. setter opp en oversikt over idrettslagets utgifter, slik at vi sammen kan se på hva som kan være et rimelig bidrag.

På sikt ville det vært fint om det som i dag er Torpa Ski var en del av skigruppa i Torpa IL, men det er en annen diskusjon.

4. Fotball – samarbeid VTUL

Det har gjennom lang tid vært samtaler og møter for å inne fram til en god organisering av fotballaktiviteten for barn og unge i Torpa. Det er upraktisk at dette er delt mellom to idrettslag. Samtidig er det ikke aktuelt å opprette en egen fotballklubb i Torpa.

På bakgrunn av samtaler er man nå enige om å forslå at all fotballaktivitet for barn og unge legges til Torpa IL, mens seniorfotballen forblir i VTUL.

Alt utstyr og drakter overføres til Torpa IL. VTUL beholder midlene som var resultat av nedleggningen av overbygningen Torpa Fotball som kompensasjon for bruk av Lundmoen i en periode på 2 år. Hvis ordningen videreføres etter dette skal Torpa IL betale en årlig leie for bruk av Lundmoen.

Hovedstyret i Torpa IL støtter denne løsningen.

Løsningen krever at vi fra neste sesong har en sportslig ansvarlig for barnefotball og en sportslig ansvarlig for ungdomsfotball. Valgkomiteen orienteres om dette.

5. Håndball – «Åpen kveld» 21.11.22

Håndballgruppa arrangerer en åpen kveld i hallen mandag 21.11.22. Det skal være oppvisningskamp med Kjersti Grinis gutter 16 lag, samt at Kjersti Grini skal ha en treningsøkt med ungene fra Torpa.

Kjersti Grini gjør dette gratis. Torpa IL bevilger derfor kr 3000,- som skal gå til sosial aktivitet for gutta på de to lagene som stiller opp til oppvisningskamp.

Håndballtreninger på mandager vil kollidere med skirenn utover vinteren. Skigruppa og Håndballgruppa ser på dette sammen.

Håndballgruppa er også ute etter en time til med halldid og tar kontakt med kommunen om dette.

6. Status alle undergrupper

Aktiviteter for alle

Har hatt klatring og bading denne høsten – begge deler med god oppslutning.

Inviterer til ny dag i Skyland Trampolinepark på Gjøvik nå i november.

Allidrett

Det var ikke representanter fra allidretten tilstede.

Men kan se ut som allidrett og svømming «konkurrerer» med hverandre.

Har vært varierende oppslutning på allidrett.

Bør det vurderes å slå sammen svømming/allidrett?

Fotball – se tidligere

Hundegruppa

Gjennomførte VOM Dogrun 02.10.22 – fornøyd med gjennomføring.

Er i gang med planlegging av MUSH Synfjell som arrangeres 6.-8. januar 23.

Påmeldingene siger inn. Magasin kommer også denne gangen, tross tungt annonsesalg kom man i mål.

Ønsker bistand fra skigruppa til gjennomføring av barneskirenn lørdag 07.1.23.

Venter på snø for å kunne begynne å kjøre løyper.....

Håndball – se tidligere

Innebandy

Har vært noe varierende aktivitet i høst grunnet sykdom.

Ski – ikke i gang med planlegging riktig enda.

Se tidligere om utbedringer i løysløypa.

Svømming

Det var ikke representanter for svømmegruppa tilstede.

Men erfaring tilsier at det er god oppslutning.

Westernridning

Det var ikke representanter for westernridningsgruppa tilstede. Men de rapporterer i forkant at det er flere som har kjøpt årskort til ridebanen 😊

Volleyball

Dette er jo enda ikke en undergruppe i idrettslaget.

Det er svært god oppslutning om tiltaket. Vi vil oppfordre folk som deltar til å melde seg inn i idrettslaget fra 2023. Uavhengig av det skal volleyballen samle inn penger via vipps slik at de dekker sin egen leie av hallen.

Styret setter følgende priser; 20,- pr gang for medlemmer, 50,- pr gang for ikke medlemmer. Kristin kontakter Tommy/Michael om dette.

Generelt må vi vurdere hvor mange tilbud vi faktisk klarer å drive uten at de konkurrerer med hverandre. Det er et begrenset antall unger.....

7. Hallen – erfaringer høsten 2022

Knut informerer om at det stort sett er ryddig og greit i hallen/lager, men at det er noe utfordringer knytta til at håndballmål blir stående usikret når hallen forlates. Det må finnes løsninger på det.

Ellers er det behov for innkjøp av nye volleyballer og fusballer til skolebruk. Styret støtter dette og Knut undersøker og bestiller.

Vi ønsker å melde tilbake til kommunen at det vil være bedre for laga å søke halltid to ganger pr år, før jul og etter jul. Konsekvensen av at det kun tildeles tid en gang pr år er at vi kan bli stående med mye halltid vi ikke bruker, men må betale for.

8. Trenerattester – politiattester

Vi må få bedre orden på dette. Alle trenere må ta trenerattesten og fremlegge politiattest. Det må sjekkes opp hvem som har rettigheter i Min idrett/klubbadmin til å godkjenne trenerattester og haka av for at politiattest er levert. Eli undersøker litt videre.

9. Byttemarked sportsutstyr og klær

Etter modell fra f.eks. Snertingdal ønsker vi å gjennomføre en bytte- og salgsdag for sportsutstyr og klær. Dette tenkes gjennomført helga 14.-15.01.23 i skolens allrom. Kristin og Aina tar tak i dette.

10. Søknader «hist og her»

Eli har sagt ja til Kjetil Sollien til at Idrettslaget står som søker av midler til merking av stier og turløyper. Innlandet Fylkeskommune har en rdning der man kan søke om inntil 50.000,- for dette. Dette som en del av arbeidet til DNT Gjløvik/Land/Toten i Torpa og Synnfjellet. Styret støtter at vi søker om dette.

11. Utstyr utenfor svømmehallen

Vi har fått en henvendelse vdr behov for knagger og benker utenfor garderobene til svømmehallen. Det blir lett kaos med sko og ytterklær på kveldstid. Problemet er ikke der i skoletida, da skoleelevene ikke kommer dit med ytterklær og utesko. Dette er viktig både mtp brannsikkerhet og hvordan det oppleves å delta på f.eks. folkebading. Eli tar dette videre med kommunen i første omgang, hvis kommunen ikke kan løse dette må vi se på saken på nytt.

12. Lue

Det er ønskelig at laget vurderer å få produsert noen luer kun merket «TORPA». Kristin undersøker priser og muligheter. Luene skal være for salg. Motivasjonen er at vi skal være synlig på arrangementer.